
Ивица Дачић: У Влади још није било разговора о преговорима Београда и Приштине
четвртак, 30 септембар 2010 12:23

Министар унутрашњих послова Ивица Дачић изјавио да у Влади Србије још није било
разговора о предстојећим преговорима Београда и Приштине.

  

Дачић је новинарима у Скупштини Србије рекао да о тој теми тек треба да се разговара,
али да не верује да ће платформа за преговоре бити другачија у односу на оно о чему се
до сада разговарало.

  

"До сада није било разговора између странака које чине владајућу коалицију у ком
формату ће се водити преговори, ко ће све у њима учестовати и које ће бити теме",
казао је министар, наводећи да разговори о томе предстоје.

  

"Сигурно је да Србија не може да прихвати независност Косова и Метохије. Наравно да
Србија треба да разговара о свим питањима која се тичу живота, али не постоји ниједно
питање које није везано за статус", рекао је Дачић.;

  

Питање присуства на устоличењу патријарха Иринеја у Пећкој патријаршији, како је
навео Дачић, такође је везано за статусне теме.

  

(Бета)
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